
 

 
Protokoll årsmøtet i Oslo Badstuforening 2025 
 
Dato fysisk årsmøte: 27.05.2025 kl 1800-2005 
Dato digital avstemning: 28.05.2025-30.05.2025 
Påmeldte til fysisk årsmøte: 135 
Antall som møtte opp på fysisk årsmøte: 62+ordstyrer 
Antall som stemte digitalt: 1286 
 
 
Resultater digital avstemning årsmøtet Oslo Badstuforening 2025 
Grønn markering i kolonnen for “Alternativer for avstemning” og “Antall stemmer” angir hvilket alternativ som vant avstemningen 
 

Saks 
nr 

Overskrift 
sak 

 Alternativer for avstemning Prosentfordeling 
stemmer  

Sak 1 Valg av to 
styremedlem
mer til å 
signere 
protokoll 

Valgt i møtet Mina Vinje og Sif Lauritsen   

Sak 2 Styrets 
beretning/års
melding 

Avgjøres ved 
alminnelig flertall 

Jeg godkjenner styrets årsberetning 91% 

Jeg godkjenner ikke styrets årsberetning 
 

0% 



 

Jeg stemmer blankt 
 

9% 

Sak 3 Fremleggels
e og 
godkjenning 
av regnskap 

Avgjøres ved 
alminnelig flertall 

Jeg godkjenner styrets årsregnskap 
 

88% 

Jeg godkjenner ikke styrets årsregnskap 
 

0% 

Jeg stemmer blankt 12% 

Sak 4 Fremleggels
e av budsjett 
for det 
kommende 
året 

Avgjøres ved 
alminnelig flertall 

Jeg godkjenner styrets budsjett for 2025 
 

85% 

Jeg godkjenner ikke styrets budsjett for 
2025 
 

1% 

Jeg stemmer blankt 14% 

Sak 6 Komité 
medlemsdem
okrati 

Avgjøres ved 
alminnelig flertall 

Jeg stemmer ja til opprettelse av en 
komité som jobber med 
medlemsdemokrati 
 

83% 

Jeg stemmer nei til opprettelse av en 
komité som jobber med 
medlemsdemokrati 
 

3% 

Jeg stemmer blankt 14% 



 

Sak 7 Vedtektsendr
ing paragraf 
6.6 om 
protokoll fra 
årsmøtet 
signeres av 
to 
medlemmer. 

Avgjøres ved ⅔ 
flertall 

Jeg stemmer ja til "Det utarbeides en 
protokoll underveis som godkjennes av to 
medlemmer som 
velges av årsmøtet." 

84% 

Jeg stemmer nei til endring av paragraf 
6.6 i vedtektene 
 

1% 

Jeg stemmer blankt 15% 

Sak 8 Vedtektsendr
ing paragraf 
11.2 om 
oppløsning 
av 
foreningen 
og hvor 
gjenstående 
midler skal 
gå 

Avgjøres ved ⅔ 
flertall 

Jeg stemmer ja til endring av paragraf 
11.2 i vedtektene 
 
 

76% 

Jeg stemmer nei til endring av paragraf 
11.2 i vedtektene 

2% 

Jeg stemmer blankt 22% 

Sak 
9a 

Valg av 
styremedlem 

Avgjøres ved 
alminnelig flertall 

Jeg stemmer ja til valgkomiteens 
innstilling på gjenvalg av ett styremedlem 
 

86% 

Jeg stemmer nei til valgkomiteens 
innstilling på gjenvalg av ett styremedlem 

2% 

Jeg stemmer blankt 12% 



 

Sak 
9b  

Valg av 
valgkomité 

Avgjøres ved 
alminnelig flertall. 
 
Styrets innstilling 
er at eksisterende 
komité fortsetter. 
Under årsmøtet 
kom det inn 
forslag på et navn 
til. Du skal derfor 
velge tre av de 
fire foreslåtte 
medlemmene til å 
sitte i 
valgkomiteen. 

Kay Asbjørn Schjørlien (sitter i dag i 
komiteen) 

 

Charlotte Haldorsen (Sitter i dag i komiteen)  

John Brenne (sitter i dag i komiteen)  

Bjørn Thomas Nome  Garnes (nytt forslag til 
valgkomiteen fremsatt under årsmøtet) 

 

Sak 
10 a  
 

Innkommet 
forslag om at 
årsmøtet 
vedtar priser, 
mot styrets 
forslag til 
modell for 
prissetting. 
Saken ble 
trukket av 
forslagsstiller
.  

   

Sak Innkommet Avgjøres ved Jeg stemmer for det innkomne forslaget:  52% 



 

10b forslag om 
månedskort 
og intensiver 
for frivillighet, 
mot styrets 
forslag til 
modell for 
prissetting 

alminnelig flertall Foreningen skal tilby et ubegrenset antall 
månedskort til en i forslaget oppgitt pris 
uten begrensning i besøk, og skape 
intensiver for frivillighet knyttet til 
månedskort. 

Jeg stemmer for styrets innstilling: Styrets 
modell for prissetting følges, der styret 
setter prisene basert på de tre 
hovedprinsippene foreningens formål, 
økonomisk bærekraft og 
tilgjengelighet/typer tilbud. Styret ønsker 
å prøve ut ubegrenset antall månedskort 
med visse begrensinger på antall 
badstuøkter per månedskort, i henhold til 
prissettingsmodellen. 

 

43% 

Jeg stemmer blankt 5% 

Sak 
10c 

Innkommet 
forslag om 
vedtektsendri
ng paragraf 2 
-  om 
fordeling av 
fellesbadstue 
og 
privatbadstue
, mot styrets 

Avgjøres ved ⅔ 
flertall 

Jeg stemmer for det innkomne forslaget: 
Vedtektsendring av paragraf 2 med et 
nytt tillegg om andel felles-/privatbadstue, 
inkludert blant annet en bestemmelse om 
at andelen privat badstue aldri skal 
overstige en tredel av totalantallet plasser 
per badstuøkt på Sukkerbiten og 
Langkaia. 

55% 

Jeg stemmer for styrets innstilling: Styrets 40% 



 

modell for 
prissetting 

modell for prissetting følges, der styret 
setter prisene basert på de tre 
hovedprinsippene foreningens formål, 
økonomisk bærekraft og 
tilgjengelighet/typer tilbud, der styret 
samtidig vil øke andelen fellesbadstue til 
70%. 

Jeg stemmer blankt 5% 

SAK 
10f 
Benk
e- 
forsla
g 

Innkommet 
forslag under 
årsmøtet om 
det skal 
legges til et 
fjerde punkt i 
styrets 
modell for 
prissetting.  

Avgjøres ved 
alminnelig flertall 

Jeg stemmer for det innkomne forslaget i 
årsmøtet at det legges til et fjerde 
prinsipp i styrets modell for prissetting: Å 
holde prisen lav - foreningen skal tilstrebe 
en kostnadseffektiv drift. 

62% 

Jeg stemmer for at styrets modell for 
prissetting blir stående slik det er 
presentert i saksdokumentene 

24% 

Jeg stemmer blankt 
 

14% 

Sak 
10d 

Innkommet 
forslag om 
avsetning av 
midler til 
miljøtiltak i 
Oslofjorden 

Avgjøres ved 
alminnelig flertall 

Jeg stemmer for det innkomne forslaget: 
Det avsettes  2 millioner til miljøtiltak i 
Oslofjorden i budsjettet for neste år 
 
 

7% 

Jeg stemmer for styrets innstilling: Dette 78% 



 

er allerede i dag et fokus og er avhengig 
av den økonomiske situasjonen i 
foreningen. Foreningen bruker i 2025 mer 
enn 2 millioner på miljøtiltak. 

Jeg stemmer blankt 15% 

Sak 
10e 

Innkommet 
forslag, 
vedtektsendri
ng paragraf 
7.1 om antall 
medlemmer 
som kreves 
for 
ekstraordinæ
r 
generalforsa
mling, mot 
styrets 
innstilling om 
medlemsdem
okrati 

Avgjøres ved ⅔ 
flertall 

Jeg stemmer for det innkomne forslaget: 
Vedtekt 7.1 endres og at det kreves støtte 
av 30 og ikke 50 personer for å innkalle til 
ekstraordinær generalforsamling 

45% 

Jeg stemmer for styrets innstilling: Styret 
sier nei til det innkomne forslaget og 
ønsker heller at vedtekt 7.1 vurderes av 
en komité som jobber med hvordan 
medlemsdemokratiet best ivaretas for alle 
foreningens medlemmer  

46% 

Jeg stemmer blankt  
 

10% 

 
 


